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Zápis č. 6/2023 

ze schůze žákovského parlamentu  

 

Přítomni:   Zástupci tříd kromě 3.B, 3.C, 4.A, 4.C, 4.D, 4.K, 4.L 

   Čtvrté ročníky jsou omluveny z důvodu studijního volna  

Hosté:   Ředitel školy Ing. Mgr. Lukáš Zouhar  

Mgr. Patricia Cvrčková   

Ostatní žáci 

Místo jednání:  Učebna č. 712 

Program schůze:  

1. Skupina na Messengeru  

2. Akce školy 

3. Vyhlášení pyžamového dne 

4. Program Erasmus  

5. Dotazy a připomínky žáků 

Úvodní slovo předsedkyně žákovského parlamentu  

Předsedkyně žákovského parlamentu uvítala žáky na dalším zasedání a seznámila je 
s programem. 

Skupina na Messengeru 

Jako první se projednávala skupina na Messengeru, protože tam pořád nejsou všichni 
zástupci tříd připojeni.  

Akce školy  

Následně se řešil pyžamový den. Vznesla se kritika k organizaci. Zástupci některých tříd se 
však ozvali až den před plánovanou akcí a předvídali nízkou účast. Předsedkyně 
konstatovala, že se to mělo řešit dříve. Rozhodlo se, že žáci mohou přijít buď v teplácích, 
nebo v pyžamu. 
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Vyhlášení pyžamového dne 

Za  účast v teplácích dostala diplom za 1. místo třída 2.C. Nejvíce žáků přišlo v pyžamu ze 
třídy 3.LB., zúčastnilo se 17 žáků z 19.  

Program Erasmus  

Lucie Šedová, 3.D upozornila na těžké výběrové řízení na naší škole. Byla totiž na akci 
Rozhoduj o Evropě, kde se řešil Erasmus a i podle nich je naše tříkolové VŘ těžké. 
Dostanou se tam prý převážně žáci se skvělou úrovní angličtiny místo těch, kteří by se 
mohli více zdokonalit.  

Pan ředitel navrhl, aby na příští zasedání přišly paní učitelky, které organizují výběrová 
řízení na Erasmus na naší škole. Ale vysvětlil, že se jedná o projekt EU a škola garantuje, 
že žák, kterého vyšle, splňuje podmínky a je schopen pracovat v zahraničí.  

Dotazy žáků 

Opětovné stížnosti na špinavé tácky a příbory ve školní jídelně. 

Lucie Šedová a Tereza Cupáková, 3.D upozornily na to, že v hodinách cvičných firem se 
moc neučí a navrhují praxi místo cvičných firem. Pan ředitel je požádal, aby stížnost 
podaly písemně s vysvětlením. 

Marie Bilavčíková, 2.LB řekla, že učitelům v jejich třídě vadí hluk, který vychází ze třídy o 
patro výš.  

Michaela Mlynariková, 3.K se zeptala na akci den bez batohu – bude, ale ještě není 
stanovené datum.  

Vít Bělík, 2.A se zeptal na nevyužitý prostor za školou – nejsou finanční prostředky na 
jeho opravu. 

Nela Syslová, 2.LB upozornila na malý zájem o akci Princezna a princ na Majálesu, jedná 
se o reprezentaci naší školy. 

Také se sešlo několik stížností na hodiny IKT, českého jazyka a ekonomiky.  

Termín dalšího zasedání ŽP 

Žákům bude přesný termín sdělen opět prostřednictvím školního mailu.  

 

V Brně dne 13.4.2023      Viktorie Kosmáková, 2.LA 


